
 
PROTOKÓŁ  NR 16.2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 15 lipca 2015. 

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Pani Halina Kusak- Skarbnik Gminy Tłuszcz 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie wykonania planów inwestycyjnych za I półrocze 2015r; 
3. Zapoznanie się z harmonogramem naboru wniosków o dofinansowanie w 

trybie konkursowym dla Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 na 2015 rok; 

4. Sprawy różne; 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  

 
 
Ad1. Protokół Nr 15 z dnia 17 czerwca 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2.  Skarbnik Gminy przedstawiła wykonanie planu zadań inwestycyjnych za 
I półrocze 2015r. Plan zadań inwestycyjnych wynosi 7 920 443.82 zł, a 
wykonanie wydatków na 30 czerwca 2015r. wynosi 3 581 654.19zł,   po czym 
omówiła każdą inwestycję wraz z informacją, na jakim etapie wykonania jest 
każde z zadań, które zostało wprowadzone do budżetu na 2015 rok.  
Zestawienie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Ad3. Komisja zapoznała się wstępnie z projektami, na które Gmina Tłuszcz 
mogłaby uzyskać dofinansowania z Mazowieckiej Jednostki Wdrażania 
Programów Unijnych. Załącznik Nr 2 do protokołu.  
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Ad4. Przewodniczący Komisji Pan Bogdan Jusiński złożył wniosek o 
dofinansowanie konkursu na „Najładniejszy ogródek przydomowy” 
organizowany przez Komisję Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska w kwocie 
2.500 zł, które zostaną przeznaczone na ufundowanie nagród. Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu z własnej puli przekaże 
500 zł.  
Ponadto Pan Bogdan Jusiński zaproponował, aby ze środków gminnych 
ufundować nagrodę w kwocie 1.000 zł, jako nagrodę za wskazanie sprawcy 
podpaleń, które miały ostatnio miejsce na terenie Gminy, w szczególności wsi 
Jasienica.  
 
Radni przychylają się do obydwu propozycji, uważają, że przekazanie środków 
finansowych jest uzasadnione.  
 
Radna Grażyna Krupa przekazała, że mieszkańcy zgłaszają problem braku wody 
w rejonie ul. Leszczynowej oraz ulic od niej odchodzących i ul. Orzechowej. 
Jeden z mieszkańców wystąpił z pytaniem, czy możliwe byłoby wykonanie na 
własny koszt fragmentu wodociągu i doprowadzenie od ul. Klonowej wody do 
posesji, jednak ważna jest tu kwestia rozwiązań prawnych i tego, w jaki sposób 
Gmina mogłaby zwrócić im pieniądze lub pomóc rozwiązać tę sytuację. Według 
niej należy rozważyć i przeanalizować, jak można rozwiązać ten problem.  
 
Radny Włodzimierz Fydryszek spytał w imieniu mieszkańców budynku 
komunalnego „Syrenka” czy byłaby możliwość wykupu mieszkań, które 
obecnie zamieszkują.  
 
Komisja ustaliła, że w najbliższym czasie zaprosi na posiedzenie Komisji 
Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pana Mariusza 
Dembińskiego.  
 
 
Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Ochotnicza Straż Pożarna w Jasienicy zwraca się z prośbą o 
sfinansowanie zakupu aparatów ochrony dróg oddechowych, które są 
niezbędne do prowadzenia działań ratowniczych w obiektach 
zamkniętych. Pismo stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

 
Komisja uważa, że dofinansowanie jednostki jest w pełni uzasadnione. 
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2. Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Tłuszczu zwraca się z prośbą 
o dodanie do nazwy komisji ds. oświaty, kultury i zdrowia zagadnień z 
zakresu pomocy społecznej. Załącznik Nr 4. 

 
Komisja zapoznała się. 
 

3. W związku z uwagami jednego z mieszkańców, dotyczącymi zmiany 
nazwy i przebiegu odcinka ulicy Łąkowej w Tłuszczu, Wydział 
Urbanistyki i Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego zwraca się z 
prośbą o zajęcie stanowiska w tej sprawie. Według wnioskodawcy 
zmiana nawy ulicy we wskazanym odcinku ograniczyłaby problemy 
dotyczące dostarczania przesyłek, lokalizacji budynków przez służby 
ratunkowe itp.  Pismo wraz z mapą stanowi załącznik Nr 5 do 
protokołu.  
 

Komisja zapoznała się. 
 
4. Skarga na sołtys wsi Białki Panią Monikę Wojciechowską. Skarga 

stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

Komisja uważa, że Rada Miejska nie ma kompetencji do rozpatrywania tej 
skargi, a wyjaśnienie sprawy należy do Policji. 
 
Wnioski: 
 
1.Radny Stanisław Kielak wnosi o uzupełnienie oświetlenia i zamontowaniu 6 
lamp na ul. Kasztelańskiej oraz 1 lampy na ul. Olszowej w miejscowości 
Chrzęsne.  
 
Komisja wyraża zgodę na wprowadzenie tej inwestycji do projektu budżetu na 
2015 rok.  
 
Ad3.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 30 lipca godz. 14.00.  
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Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                         
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 16 lipca 2015 roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


